遺失「領隊證」聲明書

-	ਜਜ -	- 터-	-
里	安	1定フ	$\overline{}$

領隊於領取續發的	「領隊證」時	,必須交還舊證	。如遺失舊證者則必	/須塡寫本聲明書	,方可獲發新證。

映	钮」时,必須 父 逯皆起。如退大皆起台	· 则必须操為平宜明音,刀引度般相超。 				
)謹此聲明遺失了				
編號	的「領隊證」乙張。					
本人明白「領隊證」乃香港旅遊業議會所有,不得轉借他人或作其他非指定的用途,議會有權撤銷、終止或收回該證。						
本人同意如日後尋回記	本人同意如日後尋回遺失之舊證,必須立刻交還議會。					
本人證明以上所填資料正確無誤。如本人之聲明有何失實之處,貴會有權追究,而本人亦須承擔一切責任和後果。						
簽署:	聯絡電話:	日期:				
********	*********	***********				
Declaration for Loss of Tour Escort Pass Important Notes						
	quired to return their old Tour Escort Pass old Pass must complete this declaration f					
I,	, holder of HKII	Card no.				
	eve lost the Tour Escort Pass (Pass)					
I understand the Tour Escort Pass is the property of the Travel Industry Council of Hong Kong. It is not transferable and must not be used for purposes other than those specified. The TIC reserves the right to revoke, terminate or withdraw the Pass.						
I promise to return the lost Pass to the TIC immediately should it be found later.						
I hereby declare that the information provided in this form is true and correct. The TIC has the right to claim me for the arising responsibilities and consequences if there is any inconsistency with the statements that I have made.						
Signature:	Contact tel. no.:	Date:				